
Echo of Fears 
 
In a dark, cobweb-covered basement, a haunting choreography of pain, anger and longing 
unfolds. Between roaring echoes and rhythmic tap dancing, colonial shadows and fears for 
fragile lives are reflected. 
Inspired by Sylvia Winter's critical examination of European colonial notions of humanity, Dana 
Michel combines lucid dreaming, personal stories and performative rituals in Echo of Fears to 
create a poetic resistance to normative images of humanity. The incessant writhing of bodies, 
the plaintive roaring and the driving tap dancing turn the space into a resonance chamber for 
existential turmoil, suppressed history and present fears. 
 
 
 
Echo of Fears 
 
Im dunklen, spinnweben verhangenen Keller entfaltet sich eine eindringliche Choreografie aus 
Schmerz, Wut und Sehnsucht. Zwischen brüllendem Echo und rhythmischem Stepptanz 
spiegeln sich koloniale Schatten und die Angst um zerbrechliche Leben. 
Inspiriert von Sylvia Wynters kritischer Auseinandersetzung mit europäisch-kolonialen 
Vorstellungen des Menschseins verbindet Dana Michel in Echo of Fears luzides Träumen, 
persönliche Geschichten und performative Rituale zu einem poetischen Widerstand gegen 
normative Menschenbilder. Das unablässige Winden der Körper, das klagende Brüllen und der 
treibende Stepptanz machen den Raum zum Resonanzkörper für existenzielle Erschütterung, 
unterdrückte Geschichte und gegenwärtige Ängste. 
 
 

 
 
 
 
 



Preview-Link: Echo of Fears 
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https://vimeo.com/1109611537

